



Different web design for different purposes

BY :

Badryah Dhahi Al-otaibi

431201629



Web design is the skill of creating electronic deals for specific content (text - Photos - company profile). Where they are raising this e-content on a host (server) to review the contents of this file on the Internet from anywhere in the world .

You can use this file to display a lot of information, for example :

- Business information .
- Technical information .
- Information newsletter .

Web designer must deal with many of the electronic file formats such as text, graphics, video and forms from the most famous of these formulas :

- Jpg files of all kinds .
- Txt files and other text files .
- Swf files, where fully linked to most programs and most famous flash adobe flash .

Talking about designing web pages going to be currently known types :

- Static pages (which Unchangeable their content and do not contain any moving elements .
- Static pages with dynamic content (design is fixed, but the information is received to page through a database prior update them periodically
- interactive animation and one of the most famous of these examples flash pages .
- Pages with automatic content: This page does not require a lot of effort to modify where they use external sources to update their content.

تصميم مواقع الإنترنت هو مهارة إنشاء عروض إلكترونية لمحتوى معين (نص-صور-ملف تعريف شركة) حيث يتم رفع هذا المحتوى الإلكتروني على جهاز خادم (سيرفر) ليتم استعراض محتويات هذا الملف على شبكة الإنترنت من أي مكان في العالم.
يمكن استخدام هذا الملف في عرض العديد من المعلومات، مثال:

- معلومات تجارية .
- معلومات فنية .
- معلومات إخبارية .

يتعين على مصمم الويب التعامل مع العديد من صيغ الملفات الإلكترونية كالنصوص والرسوم والفيديو والأشكال ومن أشهر هذه الصيغ:

- ملفات Jpg بأنواعها .
- ملفات txt والملفات النصية الأخرى .
- ملفات swf حيث ترتبط ارتباطا تاما بأغلب برامج الفلاش وأشهرها adobe flash.

بالحديث عن تصميم صفحات الإنترنت سنتعرض إلى أنواعها المعروفة حاليا:

- الصفحات الثابتة (والتي لا يتغير محتواها ولا تحتوي على أي عناصر متحركة).
- الصفحات الثابتة ذات المحتوى الديناميكي (يكون التصميم ثابتا ولكن يتم تلقين المعلومات إلى الصفحة عن طريق قاعدة بيانات مسبقة يتم التحديث عليها بشكل دوري .
- الصفحات التفاعلية المتحركة وأحد أشهر هذه الأمثلة صفحات الفلاش.
- الصفحات ذات المحتوى الاتوماتيكي : وهذه الصفحات لا تتطلب الكثير من الجهد لتعديلها حيث أنها تستخدم مصادر خارجية لتحديث محتواها.